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Zápisnica 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lipníky, 

konaného dňa 28.08.2024 
 

 

 

 

Prítomní:             Ing. Ľubomír Pankuch, starosta obce 

    poslanci OcZ –  Ing. Matuščák Filip, Čurlik Jaroslav, Vihonská Monika, Máthé  

    Marek 

Neprítomní:         Bc. Červeňaková Jarmila 

Ďalší prítomní:    Ing. Harsághy E. – hlavná kontrolórka 

                              Kováčová K., zamest. obce 

                                                                              

Verejnosť:           viď prezenčná listina 

 

Zapisovateľ:        K. Kováčová 

Overovatelia:      Vihonská M., Máthé M.   

 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Kontrola prijatých uznesení 

3. Úprava rozpočtu; použitie prostriedkov rezervného fondu 

4. Predkladanie žiadosti o poskytnutie dotácie z Environmentálneho fondu, oblasť C - Rozvoj 

odpadového a obehového hospodárstva 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

 

 

K bodu 1: 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ľubomír Pankuch. Určil zapisovateľa zápisnice: K. 

Kováčovú a overovateľov zápisnice:  p. Vihonskú M. a p. Máthého M.  

Starosta obce potvrdzuje, že počet prítomných poslancov je 4 a tým je obecné zastupiteľstvo spôsobilé 

rokovať a uznášať sa.   

Spýtal sa či má niekto návrh na zmenu programu rokovania. Návrh na zmenu nebol predložený. 

Za predložený návrh programu dal starosta hlasovať:  

  

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 4  

Za 4 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Vihonská M., 

Máthé M.  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 

 

Schválený program rokovania: 
1. Otvorenie zasadnutia  

2. Kontrola prijatých uznesení 
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3. Úprava rozpočtu; použitie prostriedkov rezervného fondu 

4. Predkladanie žiadosti o poskytnutie dotácie z Environmentálneho fondu, oblasť C - Rozvoj 

odpadového a obehového hospodárstva 

5. Rôzne 

6. Záver 
 

 

 

K bodu 2. 

Kontrola prijatých uznesení 

- uznesenie č. 66/2023 – trvá (oplotiť časť pozemku v okolí budovy bývalej sýpky v časti Taľka). OcZ  

               bolo dňa 03.10.2023 oboznámené s doručeným upozornením od občana obce  

                                        k oploteniu.  Je podané ohlásenie drobnej stavby a materiál k oploteniu je  

               zakúpený. 

- uznesenie č. 101/2023 – trvá (splnomocňuje starostu obce na opätovne zistenie a získanie podkladov  

                                          týkajúcich sa vlastníkov budovy bývalej sýpky v obci Lipníky časti Taľka) 

  Zistil som, že obdobným prípadom sa zaoberá Obec Tulčík, už niekoľko  

  rokov. 

- uznesenie č. 102/2023 – trvá (majetko-právne vysporiadanie pozemkov pre realizáciu projektu 

vodorovného dopravného značenia pred budovou predajne a reštaurácie 

v obci Lipníky a následne riešenie bezpečnosti). Neobdržali sme žiadne iné 

žiadosti. 

- uznesenie č. 119/2024 – bod 2 trvá - zistiť záujem dotknutých občanov danou výstavbou zberného 

dvora a bod 3 splnené - zistiť podmienky pripojenia sa k zbernému dvoru 

v obci Chmeľov – žiadosť bola Obci Chmeľov doručená, odpoveď od Obce 

Chmeľov starosta prečítal. Spýtal sa poslancov, či boli zistiť záujem 

občanov. Poslanci neboli zisťovať záujem.  

 

- Máthé M. – aké žiadosti ohľadom dopravného značenia mali prísť 

- Starosta – nie žiadosti, nijaké doplňujúce informácie nemám. Získanie podkladov k vysporiadaniu 

vlastníkov. Ja mám získať vlastníkov, aby sme získali súhlas? Inak to bolo povedané. A to, že vy si 

uplatníte vlastnícke práva. 

- Máthé M. – áno, treba dať nejakú ponuku, nejaký návrh alebo treba začať jednať s vlastníkmi. Pýtal 

som sa vlastníkov, povedali, že nedostali žiadnu ponuku ani žiadosť od obce. Treba zistiť záujem 

vlastníkov, aký majú názor na to. 

- Starosta – dobre, zistím záujem. Ale obec nemôže ísť do toho, aby odkupovala pozemky pre účely 

dopravného značenia.  

- Máthé M. – ty hovoríš o odkupovaní. Treba osloviť vlastníkov. 

- Starosta - dobre, oslovím vlastníkov, aký majú na to názor 

- Máthé M. – je už v poradí nejaká schôdza a stále nemáme funkčnú komisiu verejného poriadku 

- Starosta – na budúce zasadnutie pripravíme návrh. Toto sa netýka kontroly úloh. 

- Návrh na uznesenie: 

 

 Uznesenie č. ....../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie 

          kontrolu plnenia prijatých uznesení  

 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 4  

Za 4 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Vihonská M., 

Máthé M.  

Proti 0  
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Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 141/2024.  

 

 

 

K bodu 3. 
Úprava rozpočtu; použitie prostriedkov rezervného fondu 

Starosta predložil rozpočtové opatrenie č. 4/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 1 zák. č. 583/2004 

Z.z., rozpočtové opatrenie č. 5/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zák. č. 583/2004 Z.z. 

a rozpočtové opatrenie č. 6/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 2 písm. d) zák. č. 583/2004 Z.z.  

Materiál bol poslancom a hlavnej kontrolórke doručený.  

- Kováčová K. – vysvetlila jednotlivé rozpočtové opatrenia 

- Starosta – na vodovod je zvýšenie výdavkov o 840,-- Eur z dôvodu prerábania projektovej 

dokumentácie, pretože spoluvlastník pozemkov nesúhlasil, aby išlo vedenie vodovodu po jeho 

pozemkoch 

- Máthé M. – chcel by vysvetliť položku pokuty, penále ... 

- Kováčová K. – v tejto položke je zvýšenie z dôvodu splátky úrokov z omeškania, ktoré máme 

uhradiť COOP Jednote vo výške pomernej časti na rok 2024 

- návrh na uznesenie:  

 

 Uznesenie č. ....../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

           berie na vedomie 

           rozpočtové opatrenie č. 4/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 1 zákona č. 583/2004 Z.z. 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 4  

Za 4 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Vihonská M., 

Máthé M.  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 142/2024.  

 

 

- návrh na uznesenie: 

  

 Uznesenie č. .........../2024 

 Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 berie na vedomie 

 rozpočtové opatrenie č. 5/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 2 písm. a) zák. č. 583/2004 Z.z. 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 4  

Za 3 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Vihonská M.,  

Proti 0  

Zdržal sa 1 Máthé M. 

Nehlasoval 0  

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 143/2024.  
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- návrh na uznesenie: 

 

 Uznesenie č. ............/2024 

  Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 schvaľuje 

rozpočtové opatrenie č. 6/2024 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 2 písm. d) zák. č. 583/2004 Z.z.  

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 4  

Za 3 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Vihonská M.,  

Proti 0  

Zdržal sa 1 Máthé M. 

Nehlasoval 0  

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 144/2024.  

 

 

 

- návrh na uznesenie:  

 

 Uznesenie č. ............/2024 

  Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 schvaľuje 

požitie prostriedkov rezervného fondu na úhradu kapitálových výdavkov za projektovú 

dokumentáciu pre projekt s názvom „IBV Lipníky – Rozšírenie verejného vodovodu“ – 

dofinancovanie za zmenu projektu, vo výške 840,00 Eur 

 
  

Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 4  

Za 4 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Vihonská M., 

Máthé M.  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 
 Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 145/2024.  

 

 

 

 

K bodu 4. 
Predkladanie žiadosti o poskytnutie dotácie z Environmentálneho fondu, oblasť C - Rozvoj 

odpadového a obehového hospodárstva 

- Starosta - materiál ste dostali. Je to dotácia z Environmentálneho fondu, je tam 1% spoluúčasť. 

Oblasť C je Rozvoj odpadového a obehového hospodárstva. Teda je tu možnosť zakúpenia traktora 

a jeho príslušenstva do max. výšky 150 tis. Eur. Je tu jedno dôležité kritérium, že čím väčšia obec, 

tým väčšia pravdepodobnosť. Rozpočítavajú to na počet obyvateľov pre danú obec. Čím nižší 

koeficient, tým je obec úspešnejšia. Odporúčajú neisť do maximálnej sumy 150 tis. Eur. Väčšia nádej 

je, keď sa jedná o traktor. Mnohé obce do toho idú. Obišiel som firmy v Prešove, sú tu rôzne ponuky 

a rôzne traktory čo sa týka počtu koní a prípojného zariadenia k nim. Nie je potrebné to mať už 

vysúťažené, nie je to podmienkou. Hovoril o možnostiach príslušenstva k traktoru. Je potrebné sa 

dohodnúť, či by sme do toho išli a za akých podmienok. Nechal kolovať ponuky. Treba zvážiť do 
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čoho ideme.  

- Čurlik J. – či môžeme do toho zapojiť niekoho, kto sa do toho rozumie. Čo by vedel poradiť, aký je 

najlepší variant, aj čo sa týka kazovosti, a za rozumnú cenu.  

- Starosta – oslovím. Ak už bude verejné obstarávanie, možno budú aj iní dodávatelia. 

- Ing. Matuščák F. – do kedy je potrebné podať žiadosť? 

- Starosta – do 2. septembra 2024. My teraz potrebujeme schváliť či podáme žiadosť. Neschvaľujeme 

sumu, len podanie žiadosti o dotáciu. Je potrebné sa teraz do toho zapojiť.  

- Máthé M. – je vo výzve aj štiepkovač? 

- Starosta – áno, je  

- Ing. Matuščák F. – myslím, že najviac využijeme pluh a štiepkovač 

- Starosta – využijeme aj to postranné kosenie 

- Máthé M. – bočnú kosu a posypovač 

- Starosta – traktor, vlečku, posypovač, pluh, čelný nakladač. Ja sa ešte spýtam. Ale chceme sa zapojiť? 

- Poslanci vyjadrili súhlas. 

- návrh na uznesenie:  

 

 Uznesenie č. ............/2024 

  Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 schvaľuje 

podanie žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu, oblasť „C“ - rozvoj odpadového 

a obehového hospodárstva, činnosť C1: Nákup traktora a príslušenstva k traktoru 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 4  

Za 4 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Vihonská M., 

Máthé M.  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 
  Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 146/2024.  

 

 

 

K bodu 5. 

Rôzne 

5.1. Siréna 
- Starosta - Okresný úrad Prešov, odbor krízového riadenia dali do obce dotaz, kto má a nemá 

sirénu. Medzi tými, ktorý boli vybraní, sme aj mi. Nie je tam žiadna spoluúčasť. Spotreba 

energie je malá, bola by na rohu budovy OcÚ.  

- Máthé M. – oni určili miesto kde má byť? 

- Starosta – nie, neurčili miesto. Pýtali sa, kde by mohla byť. Je potrebné ju umiestniť tak, aby 

mala dosah na všetky strany. 

- Máthé M. – nebolo by lepšie v strede budovy 

- Starosta – je potrebné osadiť aj skrinku. Ako ju osadia na streche? Pýtal som sa, keď bude 

potrebné, tak by prišli vysvetliť dôvody. Jej výhodou je to, že v prípade, ak by sa niečo udialo, 

dá sa centrálne riadiť z Prešova. Je tam možnosť aj hovoreného slova.  

 

5.2. Povodeň 17.07.2024 
- Starosta – 17.7.24 sa obcou prehnala búrka, ktorá trvala od 1.-2. ráno do 4. hod. Bol vyhlásený 

III. SPA. Povodeň prišla, prebehla obcou ale aj rýchlo odišla. Urobili sme aj niektoré kroky čo 

sa týka prečistenia odtokového kanála, náletových drevín, v časti Taľka keďže sa tam valila 

voda, dali sme vysypať makadam, aby tam voda pokiaľ bude možné stekala, na nie veľkom 

úseku 20-25 m. Zrušil sa III.SPA, zrušil sa II.SPA, požiadali sme Povodie Bodrogu ale aj 



17. zasadnutie OcZ, 28.08.2024                                                          6/8 

 

 

 

Okresný úrad, odbor krízového riadenia o prečistenie koryta potoka Ladianka. Aj dnes som 

volal. V tomto roku musí byť zrealizované vyčistenie potoka v centre obce. Dal som požiadavku 

aj na prečistenie v smere k obci Nemcovce, aj od narastených stromy a vŕb v toku. Či to budú 

realizovať neviem, požiadavka tu je. Mal som aj rozhovor s niektorými občanmi obce, rozprával 

som aj o požiadavke vodného poldra nad obcou. Je to v značne vysokých čiastkach, treba 

vykúpiť pozemky, to je na veľké stretnutie. Chystám sa ešte na PSK, mal by prísť aj pán, ktorý 

robí protipovodňové opatrenia a školenie, budete o tom informovaní. Či to bude úspešné 

v prípade malých vodných hrádzok alebo veľkých. Upozornili sme niektorých občanov, najmä 

pri priepuste, aby pokiaľ je možné odstránili hlavne drevo, aby sa neupchal priepust. Chystám 

sa zvolať stretnutie občanov, k tomu, čo všetko je v okolí vodného toku. Samotný vodný tok nie 

je vo vlastníctve obce. Mi môžeme upozorniť občanov na niektoré veci, ktoré robia. Chcel by 

som, aby bol účastný aj pracovník SVP. Či príde, neviem.  

- Máthé M. – ktorí občania boli upozornení, aby odstránili nejaké veci z tejto oblasti 

- Starosta – ty a manželka, čo sa týka priepustu. Upozornil som niektorých osobne. To chcem 

práve riešiť na tom stretnutí. 

- Máthé M. – na základe čoho dala obec výzvu 

- Starosta – dostal si odpoveď na to, ako to bolo myslené.  

- Máthé M. – na základe čoho? 

- Starosta - Na základe toho, že tu bol ten deň, keď bola prívalová povodeň, hrozilo upchanie 

priepustu. Tie dosky sú najbližšie.  

- Máthé M. – nemá to žiadnu logiku, voda pritekala od stavebnín. Pri poslednej záplave, išiel 

všetok drevený materiál od stavebnín a dotknutej oblasti. Vtedy nám na pozemok prišiel všetok 

drevený materiál.  

- Starosta – vtedy bol priepust nefunkčný alebo málo funkčný 

- Máthé M. – mal zníženú prietočnosť, preto sa robil nový, ktorý má oveľa väčšiu priepustnosť, 

iné parametre. Pýtam sa, prečo tu výzvu nedostali aj ostatní. 

- Starosta – dostali aj iní ale ústne, nedostali písomne 

- Máthé M. – kto vydedukoval, že práve moje drevo upchá priepust  

- Starosta – je to najbližšie, tak preto. Dostal si odpoveď. 

- Máthé M. – keď príde prívalová vlna, moje drevo bude posledné, ktoré voda stiahne. Neviem, 

kto na to prišiel, že teraz moje drevo upchá priepust.  

- Starosta – bolo to v dobrom úmysle vzhľadom na situáciu. Upozorním na to aj ostatných. 

- Máthé M. – budú sa k tomu vyjadrovať právnici 

- Starosta – môžu sa vyjadriť 

- Starosta – som za to, aby sa zvolala verejná schôdza. Ak ju OcZ nezvolá, tak zvolám pracovné 

stretnutie. Sú rôzne názory na rôzne veci. 

- Máthé M. – som za verejnú schôdzu. Aj mňa oslovili ľudia, že chcú, aby sa urobila verejná 

schôdza. 

- Starosta – navrhujem termín 18.9.2024, ak Vám nevyhovuje streda, je potrebné povedať 

- Návrh na uznesenie: 

 

 

 Uznesenie č. ............/2024 

  Obecné zastupiteľstvo Obce Lipníky 

 zvoláva 

verejné zhromaždenie občanov obce dňa 18.09.2024 o 18:00 hod.  s programom: 

1. Úvod 

2. Informácia o stave protipovodňových opatrení v obci 

3. Diskusia 

4. Záver 

 
Hlasovanie Počet Hlasovali 

Počet všetkých poslancov 5  

Prítomní 4  
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Za 4 Ing. Matuščák F., Čurlik J., Vihonská M., 

Máthé M.  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Nehlasoval 0  

 
Uznesenie bolo prijaté. Číslo uznesenia: 147/2024.  

 

 

 

 

5.3.  Odpoveď  PSK k žiadosti o poskytnutie informácie k zmene cyklotrás 

- Starosta - vzhľadom na to, čo tu zaznelo na zasadnutí OcZ 5.6.2024, kde som bol obvinený, 

prečítam žiadosť obce a odpoveď.   

Prečítal znenie žiadosti, ktorú obec zaslala na PSK. Došla nám takáto odpoveď z PSK, cit.:  

„Vy, ako starosta obce Lipníky ste zmenu cyklotrasy (P5) v katastri obce nenavrhli. Predmetná 

zmena trasovania vznikla ako dohoda zástupcov miest a obcí na stretnutí v Hanušovciach nad 

Topľou dňa 20.11.2023, kde ste osobne neboli prítomný. 

Uvedené stretnutie bolo jedno zo 16-tich, ktoré sme realizovali v roku 2023 celkovo k téme 

Kostrovej siete na celom území kraja, nie len k trase P5. Obec Lipníky bola rovnako pozvaná 

na jedno stretnutie týkajúce sa vetvy P5, avšak bez účasti starostu prípadne poverenej osoby.  

Vedenie cyklotrasy cez Ranč Breziny ste rovnako nežiadali.“ 

- Máthé M. – tu je na mieste otázka prečo si nebol na stretnutí, potom je tu otázka ako mohli 

urobiť takú zmenu bez toho, aby to schválil starosta alebo obecné zastupiteľstvo. Každú takú 

zmenu musí schváliť štatutár alebo starosta a OcZ. Pýtam sa, ako mohlo nejaké konzorcium 

nejakých starostov zmeniť bez tvojej prítomnosti a prečo si na to nereagoval, keď si mal žiadosť 

111 ľudí. 

- Starosta – už som to tu vysvetľoval, opäť zavádzaš. Ospravedlnil som sa telefonicky, že sa 

nezúčastním, lebo som bol v tom čase na inom mieste. Druhá vec je, že všetkých ostatných 

stretnutí som sa zúčastnil a nepredpokladal som, že bude nejaká zmena. Opakujem opäť, že 

tento materiál bol na pripomienkovanie. Nie je pravda, že je to záväzný materiál, ktorý sa nedal 

pripomienkovať. Nedržal som v šuplíku žiadosť 110 ľudí. Až keď mi prišla žiadosť, ja som už 

predtým tam bol, že máme pripomienky ohľadom benzínky. Bolo mi povedané, že na to máme 

čas, dovtedy a dovtedy. Nehovor, že som to robil úmyselne a držal to v šuplíku.  

- Máthé M. – môžem k tomu povedať, že keď tvrdíš, že si o tom nevedel, tu na stretnutí si na 

plánoch ukazoval, že prišla z PSK zmena trasovania 

- Starosta – bolo mi povedané, že bude ešte návrh na pripomienkovanie zmeny trasy, lebo ešte 

nevedia či to bude takto alebo ináč 

- Máthé M. – Prečo ty ako starosta, sa vôbec nebiješ o to, že by k takej zmene došlo a si takto 

akceptoval 

- Starosta – odkiaľ vieš, že som to akceptoval 

- Máthé M. – lebo došlo k tej zmene 

- Starosta – Nedošlo k zmene. Bude o tom rokovať PSK na budúci rok.  

- Máthé M. – treba pripomenúť, že sa pripomienkujeme k danej zmene 

- Starosta – nehovoríš pravdu, že obec nemôže a nemá. Trasovanie ktoré tu bolo,  je vďaka mne. 

Dal som ho do územného plánu.  

- Máthé M. – nechal si ho obísť,  kostra má slúžiť na to, aby sa skrátili časy. Ako mohlo dôjsť 

k takému návrhu, k takej zmene. 

- Starosta – kandiduj za starostu 

- Máthé M. – pýtam sa ťa, prečo si to dovolil 

- Starosta – nič som nedovolil, pripomienkoval som danú vec v čase dokedy sa pripomienkovať 

dalo 

- Máthé M. – nespĺňa to podmienky výzvy, ktorá vyšla 100 miliónová 

- Starosta – čo tu pletieš 100 miliónovú výzvu, veď nemáme projekt 
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- Máthé M. – je potrebná projektová dokumentácia, PSK pripravuje projektovú dokumentáciu na 

celý chodník. My nemôže ani pripravovať projektovú dokumentáciu na chodník. Oni budú 

financovať projektovú dokumentáciu, ale nie výstavbu.  

- Starosta – je klamstvo, že PSK financuje projektovú dokumentáciu. Obec musí dať spracovať 

projektovú dokumentáciu a zaplatiť, následne musí požiadať o preplatenie PSK. PSK časť obci 

preplatí, ak bude úspešná.  

- Máthé M.– čo robí PSK 

- Starosta – dá schváliť trasu – kostru a povie dajte si urobiť projektovú dokumentáciu, ale my 

neručíme kedy to bude. Spýtajte sa kdekoľvek inde, museli požiadať PSK o preplatenie časti 

nákladov na projektovú dokumentáciu. 

- Máthé M. – máme zaplatiť 3x drahšiu projektovú dokumentáciu 

- Starosta – toto som netvrdil ani netvrdím.  

- Máthé M. – trasa má slúžiť pre našich obyvateľov, či pre cudzích 

- Starosta – pripomienkoval som návrh, pripomienkoval som x krát. Zavádzaš.  

- Máthé M. – pozrite si na mapu ako išla pôvodná trasa 

- Starosta – nevedel som, že trasu zmenili. Potom prišla tá petícia, aby bola zachovaná táto 

trasa. To bolo v súvislosti s tým, aby „sme urobili nejaký problém“.  

 

 

 

K bodu 6. 

Záver 
Starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapísala: Kováčová Katarína .................................  

 

 

 

Overovatelia: M. Vihonská ...................................  

 

 

 

          M. Máthé     …...............................                                        …..................................... 

              Ing. Ľubomír Pankuch  

starosta obce  

 

 

 

Prílohy:  

- návrh programu 

- prezenčná listina  

- RO č. 4-6/2024 

- Uznesenie OcZ č. 141/2024 – 147/2024 


